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اخباراز مــیــان خــبــرهــا
آب وهواسلامت

 مدیر امور پژوهشی دانشگاه 
علوم پزشکی مشهد خبر داد: 

اختصاص نیم میلیارد تومان برای 
ثبت بیماری ها در دانشگاه علوم 

پزشکی مشهد 
مدیر امــور پژوهشــی دانشــگاه علوم پزشــکی مشــهد از 
اختصاص نیــم میلیارد تومــان اعتبــار بــرای برنامه ثبت 

بیماری ها در  این دانشگاه خبر داد.
به گزارش ایسنا ، سعید اسلامی روز گذشته در  نشستی 
خبــری در حاشــیه مراســم افتتاحیــه نخســتین کنگـره 
بین المللـــی ثبــت بیماری هــا و پیامدهــای ســلامت که 
در  مشــهد برگزار شد، با اشــاره به این که مشــهد دومین 
کلانشــهر کشــور اســت و ضــرورت اجــرای برنامــه ثبت 
بیماری ها در این شــهر نســبت به سایر شــهرهای کشور 
بیشتر احساس می شــود، گفت: دانشــگاه علوم پزشکی 
مشــهد تاکنون بیش از نیم میلیــارد تومــان در این حوزه 
سرمایه گذاری کرده و حمایت هایی را نیز از جانب وزارت 

بهداشت داشته است. 
 دانشــیار گروه انفورماتیک پزشــکی و داروسازی بالینی 
دانشــگاه علوم پزشــکی مشــهد با اشــاره به این که نظام 
ثبت بیماری ها ســاختار چند قطبــی دارد، تصریح کرد: 
بیماران اولین کسانی هســتند که می توانند از فواید این 
برنامه اســتفاده کنند، برنامه ثبت بیماری ها برای انجام 
پژوهش ها نیز یک زیرســاخت اســت؛ همچنین تیم های 
مدیریتی می توانند برای تخصیص اعتبارات و آشنا شدن 

با مشکلات از این برنامه استفاده کنند.  
وی افــزود: برنامه ثبت بیماری ها برنامه ای نیســت که در 
کوتاه مدت به حداعلای خود برسد بنابراین باید صبر کرد 
تا این موضــوع به یک فرهنــگ و جریان در نظام پزشــکی 

کشور تبدیل شود.

30سخنرانی  وارائه 85 • پوستر
مدیر امور پژوهشی دانشــگاه علوم پزشکی مشهد درباره 
اولیــن کنگــره بین المللی ثبــت بیماری هــا و پیامدهای 
سلامت، گفت: 30 سخنرانی  در این کنگره برگزار و 85 
پوستر ارائه خواهد شــد. همچنین میهمانان خارجی که 
بیشتر آن ها از کشور سوئد می آیند، در این کنگره حضور 

خواهند داشت. 

مقاله دریافت170 •
اسلامی با اشــاره به اینکه حدود 170 مقاله به دبیرخانه 
کنگره رســیده اســت، خاطرنشــان کــرد: از ایــن تعداد، 
15 مقاله ارائه خواهد شــد و کارگاه آموزشــی مدرســان 
ثبت بیماری ها نیز برگزار می شــود که 40 دانشگاه علوم 
پزشکی، نمایندگان خود را  برای حضور در این کارگاه ها 

به این کنگره اعزام کرده اند. 
خلیل کیمیــا فر، دبیــر اجرایــی کنگره بیــن المللی ثبت 
بیماری هــا و پیامدهای ســلامت در ادامه این نشســت با 
بیان این کــه برنامه ثبــت بیماری هــا در مناطق مختلفی 
انجام  شده، اما به صورت متمرکز نبوده است، اظهار کرد: 
دانشگاه علوم پزشکی مشهد برای اولین بار در کل کشور 

کار گروه ثبت بیماری ها را راه اندازی کرده است.

هواشناسی با صدور اخطاریه ای اعلام کرد 

 بارش برف وباران از امروز استان 
را فراخواهد گرفت 

خبی��ری/ اداره کل هواشناســی در خصوص بــارش های 
رگباری واحتمال آبگرفتگی معابر برخی از نقاط اســتان 
وکاهش قابل توجــه دما از بعد از ظهر جمعــه اخطارهایی 
صادر و اعلام کرد با ورود2 سیســتم بارشــی گرم جنوبی 
وسپس سرد شمالی، بارش برف وباران استان وپنجشنبه 
شب مشــهدرا فراخواهدگرفت."یحیی قاینی پور" رئیس 
اداره پیش بینی اداره کل هواشناسی استان در گفت وگو با 
خراسان رضوی  گفت: پیرو اخطاریه قبلی از امروز پنج شنبه 
تا یکشنبه هفته آتی  استان تحت تاثیر دو سامانه جوی بسیار 
فعال قرارخواهدگرفت.وی افــزود: ابتدا در فاصله زمانی 
پنج شــنبه تا جمعه سیســتم گرم و مرطوب جنوبی ضمن 
افزایش دما باعث بارش هایی به شــکل رگبار و رعد و برق 
و در برخی نقاط بارش تگرگ و وزش باد شدید خواهد شد 
که طی این مدت امکان آبگرفتگی معابر و ســیلابی شدن 
مسیل های اســتان بسیار محتمل اســت.وی اضافه کرد: 
از بعدازظهر جمعه نیزبا نفوذ ســامانه سرد شمالی، ضمن 
کاهش قابل ملاحظه دما )بین 12 تا 15 درجه( در سطح 
اســتان انتظار می رود بارش هــا در غالب نقــاط تبدیل به 
برف شود که طبق مدل های هواشناسی، بارش های این 
سیستم نیز حجم بالایی خواهد داشــت.قاینی پور بابیان 
این که طی فعالیت این سامانه های جوی احتمال اختلال 
در سیستم حمل و نقل اســتان به علت بارش برف و باران، 
وزش باد، کاهش دیــد، کولاک بــرف و لغزندگی محورها 
وجود دارداظهارکرد: بیشترین احتمال آبگرفتگی معابر و 
سیلابی شدن مسیل ها در فاصله زمانی پنج شنبه تا اواخر 
وقت جمعه پیش بینــی می شــود.رئیس اداره پیش بینی 
اداره کل هواشناسی استان تصریح کرد : با توجه به کاهش 
قابل ملاحظه دما ) در نواحی سردسیر دمای حداقل شبانه 
تا 10 درجه زیر صفر ( توصیه می شود برای مدیریت تأمین 
حامل های انــرژی  تمهیــدات لازم به عمــل آید.قاینی پور 
گفت: همچنین آسمان امروز شهرستان مشهد، قسمتی تا 
نیمه ابری ، در برخی ساعات مه آلود ، از بعداز ظهر همراه با 
افزایش ابر و رگبار باران با احتمال رعدو برق و گاهی وزش 
باد نسبتاً شدید تا شدید پیش بینی می شود، دمای هوا در 
گرم ترین زمان 15درجه ســانتیگراد است و در سردترین 

زمان به 5درجه سانتیگراد کاهش خواهد یافت.

عضو شورای شهرمشهد اعلام کرد: 

450 انبار ضایعات درمشهد نیازمند 
ساماندهی 

رئیس کمیسیون خدمات و محیط زیست شورای اسلامی 
شهر مشــهد گفت: 450 انبار غیرمجاز ضایعات در نقاط 
مختلف شهر مشهد فعالیت می کنند که باید ساماندهی 
شوند.غلامحســین صاحبــی روز گذشــته بــه ایرنااظهار 
کرد:  این انبارها از لحاظ زیســت محیطــی آلودگی های 
زیادی برای شهر به همراه دارند. هم اکنون هیچ نظارتی بر 
فعالیت این انبارها از سوی دستگاه های مرتبط وجود ندارد.

مشکلات ناشی از استفاده از پساب های جاری 
در کشــف رود برای کشــاورزی در اراضی واقع 
در ایــن منطقــه ودرپــی آن مخاطــرات زیســت 
محیطــی وبهداشــتی ناشــی از ایــن کار، باعث 
شــد مســئولان راهکاری برای رفع این مشکل 
بیندیشــند وبا مشــارکت دســتگاه قضایی، آب 
منطقه ای و شهرداری مشهد  از سال 94با رفع 
تصرف اراضی حاشیه وبستر کشف رود اقدام به 
ایجاد فضای سبز برای جلوگیری از استفاده از 
این پساب ها برای کشــاورزی کنند.برای تهیه 
گزارشــی از اقدامــات انجام شــده در ایــن باره 
به حاشــیه کشــف رود، انتهای بولوار طبرســی 
شمالی ، پل التیمور می رویم. با ورود به محدوده 
کشــف رود دیگــر از آن وضعیت اســفبار بســتر 
وحریم و کشاورزانی که  با تصرف حریم و بستر، 
اقدام به آبیاری مزارع خود با پساب جاری در این 

رود می کردند خبری نیست.
اکنــون حاشــیه دو طــرف کشــف، آزاد ســازی 
وزمین های آن تسطیح وبخش زیادی درحدود 
90هکتار در فــاز اول درختکاری شــده وجلوه 
ای دلنشــین بــه ایــن رود داده اســت و دیگــر 
وجودعلف هــای هرز وگودال های پر از پســاب 
های بــد بــو، چشــم بیننــده را آزار نمــی دهد.

درکنار 90هکتاری که بعد از آزاد ســازی ورفع 
تصرف حریم وبســتر کشــف رود در ســال های 
94 و 95 توسط شــهرداری مشهد درختکاری 
شده اســت  عملیات اجرایی تســطیح واجرای 
درختــکاری در 85هکتــار دیگر از ایــن اراضی 
آغاز شده که  این را می توان از گودال هایی که 

برای کاشــت درخت ایجاد ویا توســط کارگران 
درحال ایجاد است مشــاهده کرد.برای اطلاع 
از رونــد اجرایی عملیــات ایجاد فضای ســبز در 
حاشیه کشف رود به سراغ دست اندرکاران این 

طرح می رویم.

فاز دوم 75 • هکتار
شــهری  زیســت  ومحیــط  خدمــات  معــاون 
شــهرداری مشــهد گفــت: در فــاز دوم ایجــاد 
فضای سبز در 75 هکتاردیگر از اراضی حاشیه 
این رود، تا پایان امسال 45هزار اصله درخت 

کاشــته خواهد شــد.
"خلیــل ا... کاظمی" درگفت وگو با خراســان 
رضوی افزود: عملیــات اجرایی کمربند ســبز 
شــمالی کــه بیشــترآن در حــوزه کشــف رود 
قراردارد درراســتای کاهش مشکلات زیست 
محیطی این منطقه از سال 94 آغاز شده است.
وی تصریح کرد: درفاز اول ایجاد فضای سبز در 
حاشیه کشف رود، در سال 94حدود90هکتار 
از اراضی این منطقه را از پــل التیمور به طرف 
شــرق تا ابتدای جاده گاز واز غرب تا سید آباد 
وکلاته نوری با کاشــت 45هــزار اصله درخت 
تبدیل به فضای سبز کرده ایم.وی اضافه کرد: 
برای اجرای فاز اول 19میلیاردو200میلیون 
تومان اعتبار اختصاص داده شدکه11میلیارد 
و400میلیون تومان از ایــن مبلغ  برای تملک 
و7میلیــارد و400میلیــون تومــان نیــز برای 
خاکریزی ،تســطیح ودرخت کاری در حاشــیه 

کشــف رود هزینه شــده اســت.
وی با بیان ایــن که عرض رودخانه کشــف تنها 
15 تــا 25 متربود اظهار کرد: بــه همین دلیل 
برای جلوگیری از برداشت پساب برای آبیاری 
زمیــن هــای کشــاورزی وهمچنیــن اتصــال 

روستاها به شهر اقدام به تملک اراضی حاشیه 
کشــف رود وافزایش عرض رودخانه به 400-
500متــر وبعــد از آن درخــت کاری در ایــن 

اراضــی کــرده ایــم.
شــهری  زیســت  ومحیــط  خدمــات  معــاون 
شهرداری مشهد گفت: سال 95ودرفاز دوم نیز 
عملیات ایجاد فضای سبزرادر حدود 85هکتار 
ازاراضی کشــف رود از شــرق التیمور، ابتدای 
جــاده اول گاز تــا دوم گاز واز غــرب التیمور از 
ســیس آبــاد تــا جــاده کلات وهمچنیــن جاده 
خین عرب تــا کلاته نــوری با کاشــت 45هزار 
اصله درخــت آغاز کرده ایــم و تا پایان ســال به 
اتمام خواهیم رســاند.وی با اشــاره بــه این که 
از ابتدای اجرای ایجاد فضای ســبز درحاشیه 

کشــف رود تاکنــون در 175هکتــار از اراضی 
این مناطق 95هزار اصله درخت کاشــته شده 
اســت اظهارکرد:  بــرای ادامه  اجــرای فضای 
ســبز حاشــیه کشــف رود وادامه کمربند ســبز 
شــمالی از ســوی شــهرداری 8میلیارد تومان 
اعتباربرای سال آینده  درنظر گرفته شده است 
اما امیدواریم ازاعتبارات 160میلیارد تومانی 
سفر رئیس جمهور به مشــهد که 120میلیارد 
آن تخصیــص داده شــده اســت مبالغــی نیــز 
دراختیار شهرداری برای ساماندهی واجرای 
فضای ســبز کمربند شمالی وکشــف رود قرار 

گیــرد.
کاظمــی دربــاره طــرح ایجــاد 95هکتاربــاغ 
موضوعی درمنطقه کشــف رود وکمربند ســبز 

85 هکتار درختکاری درکشف رودتا پایان 95 
کاظمی : امسال 8میلیارد تومان اعتبارازسوی شهرداری برای توسعه فضای سبز حاشیه کشف رود درنظر گرفته شده است

معاون خدمات ومحیط زیست شهری شهرداری مشهددرفاز دوم و تا پایان سال خبرداد: 

مدیر رودخانه های شرکت آب منطقه ای با اشاره 
به مصوبه شورای حفظ حقوق بیت المال: 

 آزادسازی اراضی رودخانه کارده 
در دستور کار است 

مدیر رودخانه ها و سواحل شرکت آب منطقه ای خراسان 
رضوی گفت: بعد از آزادســازی رودخانه ارداک، اولویت 
بعدی دفتر رودخانه ها و سواحل با توجه به مصوبه شورای 
حفظ حقــوق بیت المال مورخ 30 اردیبهشــت امســال، 
آزادسازی اراضی رودخانه کارده در بالادست سد کارده 
اســت.به گزارش ایســنا،  بــه نقــل از روابــط عمومی آب 
منطقه ای استان، حمید میرقاسمی اظهار کرد: اقدامات 
قانونی اولیه براساس قانون توزیع عادلانه آب و آیین نامه 
مربــوط بــه بســتر و حریــم رودخانه ها بــرای آزادســازی 
رودخانه کارده شامل تکمیل مطالعه و تعیین حد بستر و 
حریم رودخانه، انتشار اطلاعیه عمومی و شناسایی دقیق 

تصرفات در حال انجام است.
میرقاســمی تصریح کــرد: ســد کارده در 40 کیلومتری 
شمال شهر مشــهد و روی رودخانه کارده در پایین دست 
روستایی به همین نام در محل بند قدیمی کارده با هدف 
تامین بخشــی از آب شــرب شــهر مشهد طی ســال های 

1361-1366 احداث شده است. 
مدیر رودخانه ها و سواحل شرکت آب منطقه ای خراسان 
رضوی اضافه کرد: حجم ذخیره ســد کارده 28 میلیون 
مترمکعب است که متاسفانه به دلیل تصرفات انجام شده 
در رودخانه کارده و کاهش آب ورودی در سال های اخیر 

این مقدار آب در سد ذخیره نمی شود.

معاون هماهنگــی و مدیریت امــور زائران 
اســتانداری خراســان رضــوی بــا بیــان 
این کــه برای حــل مشــکلات ســاختاری 
و زیربنایــی زائرســراهای ارزان قیمــت، 
در  قیمــت  ارزان  زائرســراهای  کمیتــه 
استانداری تشــکیل شده اســت، گفت: با 
این وجود افتتاح خودســرانه برخی از این 
زائرســراها باعث بروز مشــکلاتی در زمان 
بهره برداری شــده و این اقــدام مورد تأیید 
اســتانداری نیســت.به گزارش خراســان 
رضوی »محمدحســن واحــدی« در تماس 
با خبرنــگار ما با بیــان اینکه هیئــت امنای 
بنیاد زائر امام رضا)ع( به ریاســت آیت ا... 
علــم الهدی تشــکیل شــده اســت، افزود: 
طبق مصوبه هیئت امنا قرار شد کمیته ای 
به نام کمیته زائرســراهای ارزان قیمت در 
معاونت زیارت اســتانداری تشکیل شود تا 
مشکلات و مسائل زیربنایی زائرسراها قبل 
از افتتاح مورد بررسی و ارزیابی قرار گیرد و 
قبل از بهره برداری رسمی، این مشکلات 
برطرف شــود.وی افــزود: مســئولیت این 
کمیته با معاون زیارت استانداری و دبیری 
آن نیز با مدیرعامل بنیــاد مرکزی زائر امام 
رضا)ع( است.واحدی تصریح کرد: قرار بود 
جلسات این کمیته به صورت ماهانه برگزار 
شود و من نیز به عنوان معاون زیارت چندین 
بار برای برگزاری این جلسات در راستای 
بررســی آخرین وضعیت زائرســراها اعلام 
آمادگــی کردم اما بــه دلیل ســهل انگاری 
دبیرخانــه و تمکین نکردن، این جلســات 

برگزار نشد.
وی با اشــاره به گزارش منتشر شده توسط 
روزنامــه خراســان رضــوی در مــورد بروز 
مشکلاتی برای برخی زائرسراهای ارزان 
قیمت، با تکذیب این نکته که استانداری از 
مشکلات یاد شده مطلع بوده است، گفت: 
هیچ کدام از مشکلات این زائرسراها تا پیش 
از بهره برداری به استانداری منعکس نشده 

بــود و دبیرخانه ایــن کمیته نیــز کاملا غیر 
فعال است.معاون امور زائران استانداری 
خراسان رضوی با بیان اینکه هیچ کدام از 
زائرسراهای افتتاح شده در کمیته یاد شده 
مورد بررسی قرار نگرفته است، ادامه داد: 
ایجاد برخی زیرســاخت ها همانند تقویت 
شبکه های ارتباطی و تقویت خطوط انتقال 
باید با پیگیری و ابلاغ استانداری به برخی 
دستگاه های اجرایی انجام شود اما افتتاح 
خودسرانه این زائرسراها با شبکه برق و گاز 
موقت، باعث بروز مشکلاتی برای آن ها می 
شــود.وی با بیان اینکه تاکنون چندین بار 
دعوت ما از مسئولان بنیاد زائر برای حضور 
در نشســت بررســی مشــکلات و مســائل 
زائرســراها، بی پاســخ مانده است، گفت: 
تمام مســائل و مشــکلات این زائرســراها 
باید در این کمیته که دستگاه های اجرایی 
همانند شــرکت آب، برق، گاز، مخابرات، 
شهرداری، آستان قدس و تعداد دیگری از 
نهادها در آن عضو هستند مطرح شود، اما 
به دلیل اینکه مشکلات زائرسراها پیش از 
افتتاح در کمیته یاد شده مطرح نمی شود، 
استانداری نیز هیچ مسئولیتی را در قبال 

مشکلات زائرسراها متقبل نمی شود.
وی بــا بیــان اینکه ســال گذشــته نیــز بعد 
از افتتاح یکــی از ایــن زائرســراها، گاز آن 
دچار مشــکلاتی شــده بــود، اضافــه کرد: 

زائرســراهای ارزان قیمــت اســتانی بایــد 
مجوزهــای لازم را از میــراث فرهنگی هم 
دریافت کنند زیرا با توجه به آمد و شد فراوان 
زائران در این زائرسراها، چنانچه در آینده 
مشکلات خاصی در این زمینه ایجاد شود، 
میراث فرهنگی هیچ مسئولیتی را نخواهد 
پذیرفــت.وی ادامــه داد: تعییــن تکلیــف 
مســائلی از این دســت باید در کارگروه یاد 
شــده انجام و دســتورالعمل هایی همانند 
قیمت گذاری این واحدها نیز باید به وسیله 

همین کارگروه مشخص شود.

مصوبات زائرسراها روی زمین مانده • 
برای پاسخ به گلایه های فوق، »سیدحسین 
عابدی« مدیرعامل بنیاد مرکزی زائر امام 
رضا)ع( با بیان اینکه تاکنون چندین جلسه 
برای بررسی مشکلات زائرسراهای ارزان 
قیمت در دفتر معاونت زیارت برگزار شده 
است، گفت: تا خرداد ماه امسال 9 جلسه 
در این رابطه برگزار شــد و مصوبات زیادی 

نیز به تصویب رسید.
وی ادامه داد: متأسفانه بیشترمصوبات یاد 
شده اجرایی نشــده و در کمیته ای که 12 
دستگاه اجرایی استان عضویت دارند این 

مصوبات روی زمین مانده است.
وی با ذکر برخی ازاین مصوبات بیان کرد: 
طبق یکی از مصوبات ایــن کمیته قرار بود 

مشکل واگذاری زمین های شرکت عمران 
و بهســازی و نیز شــرکت عمران و مســکن 
سازان به بنیاد زائر حل و فصل شود اما هیچ 
اقدامی نشد و در نتیجه با لایحه شهرداری 
و موافقت شورای شهر با شــرکت های یاد 

شده تهاتر صورت گرفت.
عابــدی ادامــه داد: طبــق یکــی دیگــر از 
مصوبات قرار بود شرکت های خدماتی در 
مورد هزینه انشعاب آب، برق و گاز ملزم به 
همکاری شوند که این اتفاق نیفتاد و هیئت 
مدیره بنیاد زائر در اقدامــی یک طرفه، در 
ماه رمضان ضمن دعــوت از وزیر نیرو برای 
حضور در مشــهد و ارائه نامه ای با امضای 
آیــت ا... علم الهدی نماینــده ولی فقیه در 
اســتان، مجوزهای لازم در این مــورد را از 

وزیر نیرو اخذ کرد.
مدیرعامل بنیاد مرکزی زائر امام رضا)ع( 
افزود: در مصوبه ای دیگر قرار بود با حضور 
مدیــرکل میراث فرهنگی در مــورد تدوین 
آیین نامه نرخ گذاری و نظارت بر زائرسراها 
تصمیــم گیری شــود اما ایــن اقــدام انجام 
نشــد و شــهرداری بــا دعــوت از مدیــرکل 
میــراث فرهنگــی اســتان و کارشناســان 
این اداره کل، تدویــن این آییــن نامه را در 
دستور کار قرار دادند.وی اظهار کرد: طبق 
مصوباتی که در زمان حضور آقای واحدی 
در معاونت عمرانی به تصویب رســید، قرار 
بــود زائرســراهای ارزان قیمت از شــمول 
ممنوعیت های بلندمرتبه سازی در اطراف 
حرم خارج شــوند اما اینگونه نشــد، ضمن 
اینکه طبــق مصوبــه کمیته زائرســراهای 
ارزان قیمت قرار بود مشکلات زائرسراها 
در کارگروه ملی زیارت مطرح شود که این 
اقدام هم انجام نشــد یا اگر جلســه ای هم 
در این باره تشکیل شده است ما از آن خبر 
نداریم.وی با بیان اینکــه آمادگی داریم با 
تفاهم کامل در این مورد به بررســی و حل 
مشــکلات مذکــور بپردازیم، گفــت: بهتر 
بود به جای رســانه ای شــدن این گلایه ها 
توسط معاونت محترم زیارت استانداری، 
دیدگاه ها در فضایی دوســتانه و در جلسه 

ای مشترک حل و فصل می شد.  

افتتاح زائرسراهای ارزان قیمت بدون هماهنگی استانداری مورد تأیید نیست
معاون زیارت استانداری خراسان رضوی: 

گــزارش
عسکری
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عابدی:متأسفانه 
بیشترمصوبات 

یاد شده 
اجرایی نشده و 

در کمیته ای که 12 
دستگاه اجرایی 
استان عضویت 

دارند این مصوبات 
روی زمین مانده 

است

تا کنون 
20میلیارد 

تومان از سوی 
شهرداری برای 
اجرای کمربند 
شمالی وایجاد 

فضای سبز 
حاشیه کشف 

 رود هزینه
 شده است

چهره ها و خبرها

به درخواست شهروندان برای کاهش ترافیک مدیر کل کمیته امداد خراسان رضوی خبر داد: نماینده مردم مشهد:

بولوار چمن، چهارراه جلالی تا میدان ولایت اصلاح می شود  کاهش 10درصدی خانوارهای مستمری بگیر کاهش هزینه درمانی مردم از دستاوردهای دولت یازدهم است 
نماینده مردم مشــهد وکلات درمجلــس گفت: اقدامــات موثر در حوزه بهداشــت 
ودرمــان از دســتاوردهای دولــت یازدهم اســت وطــرح هــای درمانی ایــن دولت 
ازمشــکلات وهزینه هایی که در این حوزه به مردم تحمیل می کرد، کاســته است.
بــه گــزارش ایرنــا حجــت الاســلام "پژمانفر" بــا بیــان ایــن مطلــب افــزود: پدیده 
نامیمون زیرمیزی مدیریت شــده و خدمات درمانی در شــرایط بهتــری به بیماران 
ارائــه مــی شــود.وی اظهــار کــرد: موضــوع حضــور پزشــکان درمناطــق محــروم 

وکمتربرخورداراتفــاق خوبی بود واینکه پرداخت یارانه ها را به ســمت و ســویی ببرند کــه درآمد ثروتمندان 
کاهش یابد ازجمله اقدامات صورت گرفته دراین دولت است هرچند انتقادات و اشکالاتی برآن وارد است.

مدیرکل کمیته امداد اســتان گفت: خدمات هدفمنــد این نهاد علاوه بر اســتقلال 
اقتصادی خانواده ها، موجب خروج آنان از چرخه حمایتی کمیته می شود به گونه ای که 
درسال جاری امسال با کاهش 10 درصدی آمار خانوارهای معیشت بگیر مواجه بودیم.
به گزارش روابط عمومی این اداره کل، مســعودیان راد خروج خانواده های معیشت 
بگیر را به خاطر توانمندی در بخش های فرهنگی، اشتغال و ازدواج دانست.وی تعداد 
خانواده های تحت حمایت را 129 هزار خانوار اعلام کردو افزود: در حساب سرپرستان 

خانوارهای یک نفره 53 هزار تومان، خانوارهای 2 نفره 60 هزار تومان، خانوارهــای 3 نفره 71 هزار تومان، 
خانوارهای 4 نفره 82 هزار تومان و خانوارهای 5 نفره و بیشتر 100 هزار تومان به صورت ماهیانه واریز می شود.

شــهردارمنطقه 5شــهرداری مشــهد گفت: در راســتای پاســخ به درخواست های 
شــهروندان منطقــه 5 وکاهش ترافیــک بولــوار چمن، چهــارراه جلالی تــا میدان 
ولایت اصــلاح هندســی مــی شــود. به گــزارش روابــط عمومــی این شــهرداری، 
"حســن هدایتی " افزود:  در راســتای کاهش بار ترافیکی شــهر، ســاماندهی عبور 
و مــرور و افزایش ضریب ایمنــی معابــر و تقاطع هــا، راهکارهای مربــوط به اصلاح 
هندســی برخی نقاط حادثه خیز بررســی شــده و در دســتور کار قرارگرفته است.

47 متــری بولــوار چمــن از   وی اضافــه کــرد: بــا توجــه بــه همیــن امــر، طــرح اصــلاح هندســی 
چهــارراه جلالــی تــا میــدان ولایــت بــا اعتبــاری بالــغ بــر 150 میلیــون تومــان  در حــال اجراســت.

شــمالی گفــت: مطالعــات ایــن طــرح انجــام 
وبــرای بررســی به اســتانداری ارســال شــده 
اســت که براســاس آن در حاشــیه کشــف رود 
ودر 95هکتــار از اراضی ایــن منطقه باغ های 
موضوعــی ،گیاهان دارویی وگیاهــان گلخانه 
ای ایجاد خواهد شــد کــه می تواند بــه عنوان 

منطقه ای گردشــگری اســتفاده شــود.
وی افزود: زمــان اجرای این طرح بســتگی به 
اعتبارات دارد که تا کنون 20میلیارد تومان از 
سوی شهرداری برای اجرای کمربند شمالی 
وایجاد فضای ســبز حاشیه کشــف رود هزینه 
شــده اســت اما اگر آزادســازی ورفــع تصرف 
اراضی توسط آب منطقه ای انجام واعتبارات 
دولتی نیــز تامین شــود این طــرح را می توان 

5ســاله انجام داد.

اراضی منطقه کاظم آباد وشاهنامه  • 
 آزادسازی شود درآن درختکاری

 می کنیم
"احمد رضا سلامی" مدیرعامل سازمان پارک 
ها وفضــای ســبز نیــز در این بــاره به خراســان 
رضــوی گفــت: فــاز دوم اجــرای فضــای ســبز 
ودرختکاری در قطعــات باقی مانده از ســیس 
آباد تاجاده  کلات وازجاده کلات تا خین عرب 
واز خین عرب به سمت پرکند آباد آغاز وتا پایان 

سال تکمیل خواهد شد.
وی افزود: بخش های زیادی از این فاز تا کنون 
اجرا وظرف یک ماه آینده درختکاری درحاشیه 
کشــف رود در محدوده خدمات شهری مشهد 
به پایان خواهد رســید ودر ایــن منطقه معضل 
بهداشتی ناشــی از پســاب های کشــف رود را 
نخواهیم داشت.وی اضافه کرد: اما چندی قبل 
منطقه کاظم آباد وشــاهنامه به محدوده شــهر 
مشهد ملحق شــد که با آزاد ســازی این اراضی 
توسط آب منطقه ای وپس از تحویل این اراضی 
به شــهرداری کار درختــکاری در ایــن مناطق 
نیز توســط شــهرداری انجــام خواهد شــد.وی 
گفــت:  شــهرداری مشــهد در صــورت تحویل 
زمین ها از ســوی آب منطقه ای به شــهرداری ، 
آمادگی آغاز درختکاری در ســال جــاری را در 

این اراضی دارد.

گــزارش
خبیری


